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Abstract (en)
[origin: US4825754A] Rotary hydraulic actuator comprising a vane (1) which is mounted rotatably and sealingly in a chamber (2) made in a body
(3) and on the faces of which a hydraulic fluid pressure is exerted, the vane being fixed mechanically to an element to be driven in rotation; the
vane (1) comprises two parts (4, 5) extending radially on either side of its axis of rotation (XX), and these two parts are each movable in a chamber
(8, 9) extending over an angular sector less than half a circumference, this chamber being divided into two compartments by the said part (4, 5);
the actuator has a hydraulic circuit for feeding the chambers (8, 9), which is designed so as to be capable of driving the vane (1) in rotation in one
direction or the other. This arrangement reduces the overall size of the actuator and increases its reliability.

Abstract (fr)
Actionneur hydraulique rotatif, comprenant une palette (1) montée rotativement et de manière étanche dans une chambre (2) ménagée dans un
corps (3) et sur les faces de laquelle est appliquée une pression de fluide hydraulique, la palette étant mécaniquement solidaire d'un élément à
entraîner en rotation; la palette (1) comporte deux parties (4, 5) s'étendant radialement de part et d'autre de son axe de rotation (XX), et ces deux
parties sont mobiles chacune dans une chambre (8, 9) s'étendant sur un secteur angulaire inférieur à une demi-circonférence, cette chambre étant
divisée par ladite partie (4, 5) en deux compartiments; l'actionneur comporte un circuit hydraulique d'alimentation des chambres (8, 9) réalisé de
façon à pouvoir entraîner la palette (1) en rotation dans un sens ou dans l'autre. Cet agencement réduit l'encombrement et augmente la fiabilité de
l'actionneur.
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